
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-17, § 5 

 

 Tid: 17 september 2009 kl 16.00 – 16.30 

   

 Plats: Stora Kollegiet, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 september 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katarina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M) 

Anders Alvebäck (M)   

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)     

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)    

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 5 

Grön IT-strategi för Stockholms stad. Remiss 

Dnr E2009-050-01267 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av 

 stadsledningskontorets förslag med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M), ledamoten Gulan Avci (FP) vice 

ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) och ledamoten Ann-Margarethe (V) ställer 

sig bakom kontorets förslag (se beslutet). 

 

2) Ledamoten Emilia Hagberg (MP) föreslår följande:  

 

 1 Delvis bifalla kontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen. Därutöver  

  anföra följande: 

 

 Mycket märklig strategi och redovisning som tar upp allt från dubbelsidig 

 kopiering och undervisningsmetoder till trängselavgifter, allt som datorer används 

 till. Det saknas analyser av vad som verkligen är nödvändigt, och hur man når det. 

 När det gäller minskad energiåtgång för bruket av datorer, kylning osv, som borde 

 vara det verkliga fokuset är det mycket knapphändigt. Det saknas också en 

 omvärldsanalys om vad som redan är gjort. Pilotprojekt om vilka skärmar som är 

 mest läsvänliga t ex måste ju vara gjort redan i många sammanhang och torde inte 

 vara nödvändigt för Stockholm att genomföra själva. Istället för konkreta 

 upphandlingskrav som minskar energiåtgång, nämns att miljökrav ska ställas. Det 

 måste väl ändå vara en självklarhet 2009. Det är ju konkretisering, skarpa beslut 

 och upphandlingsstöd som måste till. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.   

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg (MP) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt följande: 

 

 Alla strategier son syftar till en bättre miljö är givetvis lovvärda, det gäller förstås 

 även hur vi använder IT- teknologin i stadens verksamheter. 



  

 

 Vi vill ändå inte uttala oss för att nämndens ledamöter och ersättare ska få sina 

 handlingar digitalt. Först och främst är det viktigt att utvärdera det försöket som 

 har pågått med handlingar till kommunstyrelsens ekonomiutskott. Det har inte 

 enbart varit en succé, snarare är det rätt krångligt och tidskrävande att behöva 

 trycka handlingarna själv 

 

 För det andra så är detta en tillgänglighets fråga, men också en miljöfråga. Har 

 verkligen alla tillgång till dator och skrivare för att få fram handlingarna. Har 

 förtroendevalda möjligheter att t ex skriva ut dubbelsidigt för att bespara miljön 

 och minska pappersförbrukningen? Har staden beredskap att tillhandahålla 

 tekniska hjälpmedel för alla som sitter i nämnder och styrelser?  

 

 Ett sätt att spara på miljön är att skicka nämndens handlingar per post istället för 

 att buda ut handlingarna. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


